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Çiğli arıtma tesisine giden Büyük Kanal’da yaşanan tıkanıklık sonrasında Kordon’da yaşanan 
kirlilik nedeniyle Çevre ve Şehircilik İl Müdürlüğü İBB’ye 40 bin TL ceza kesti. Türkiye’de de-
şarj edilen atıkların %60’nı tek başına arıtan İBB, bu cezayı düşmanca buluyor. Kısmi arıza ve 
sorunların her zaman olabileceğini, ancak Çevre Müdürlüğü’nün körfezde kamp kurarak, en 
küçük deşarjı partizanca cezalandırdığını belirtiyorlar.

Memleket Haberleri...
İzmir Metrosu’nda zeminden kaynaklı keşif artışına İçişleri Bakanlığı ve Bakanlar Kurulu’ndan 
7 aylık bir süre içinde onay çıkmaması nedeniyle yüklenici firma çalışmaları durdurdu. %19’luk 
keşif artışı için İzmir Valiliği’nin 4 Eylül 2012’de İçişleri Bakanlığı’na gönderdiği yazıya cevap 
yok. Aynı mevzuat İstanbul’da, Levent-Darüşşafaka Metro projesinde kapsamında yaşanmış 
ve sözleşme bedelinin %31’i oranındaki artışa 3 gün içinde izin verilmişti.

KSK yönetimi değiştiğinden bu yana hükümetin özel ilgisine muhatap oluyor. Örnekköy’de 
planlanan ancak yapımı sürekli engellenen stat yerine, semt sahası konumunda olan ve yapı 
adaları içinde sıkışmış durumdaki mevcut futbol sahası 15.000 kişilik stada çevrilecek. Binali 
Yıldırım’ın verdiği müjdeye, Karşıyaka Belediye Başkanı Cevat Durak karşı çıkarak, “Niyetler 
başka, stadın önündeki yer müteahhitlere verilecek, takas yapılacak gökdelenler dikilecek” 
dedi. 

Karaburun Yarımadası’nda Ağustos 2012 itibariyle 45 firma olumlu ÇED raporu (ÇED gerekli 
değil raporu) aldı. Buna göre 44 ton/yıl kapasiteli su ürünleri tesisleri kurulabilecek. Yıllardır, 
bölgedeki mevcut balık çiftliklerinin azaltılması ve yeni üretim alanları oluşturulmaması için 
mücadele eden yerel yönetimler, muhtarlar ve sivil gönüllülerin mücadelesi balık çiftlikleri lehi-
ne başarıya ulaşmış oldu.

İBB Eşrefpaşa Hastanesi çalışanları ile bir araya gelen Aziz Kocaoğlu, yenilenen 100 yıllık 
hastanemizin kırsalda, köylerde, okullarda sağlık taraması yapması yasaklandı. “Belediye 
sosyal projeleri yapmayacaksa ne yapacak” diye sordu. Buna çare olarak taşımalı çözümü 
bulduklarını, “biz gidemiyorsak vatandaşı otobüsle hastaneye getiriyoruz” dedi. Ardından yeni 
Sağlık Bakanı Mehmet Müezzinoğlu “Herkes alanındaki işi iyi yapsın. Belediye sağlık işletme-
ciliği yaparak, lüzumsuz yere yıpranmamalı” dedi. Hem zaten özel hastaneler “bildikleri” işi ya-
pıyor, ticarethane gibi çalışmıyor. Bakan da bir özel hastane sahibi olarak gerçekleri söylüyor. 

Petkim Genel Müdürü Sadettin Korkut, ihracatlarının “1 milyar doları aşmasının mutluluğunu 
yaşadıklarını söylemiş. Korkut ayrıca 4,4 milyar doları aşan net satışlarında Türkiye’nin ca-
zip pazar konumunu devam ettirdiğini eklemiş. AKP Petkim’i Azerbaycan Socar-Turcas Ortak 
Girişimine satmamış mıydı mı? Kimya sanayinin can damarı olan bu tesisin satış bedeli 2,04 
Milyar dolar değil miydi? İstedikleri gibi bina yapabilsinler diye imar planı onaylarında İBB dev-
re dışı bırakılmadı mı? Şimdi bize ait olmayandan, Petkim’in büyük tüketicisi olmaktan neden 
mutluluk duyuyoruz. Biz mazoşist miyiz?

Mart ayı başında temeli atılan yeni fuar alanı şantiyesi girişi Karayolları tarafından bariyerle 
kapatıldı. Karayolları 2.Bölge Müdürü A.Uraloğlu; “Yolu ilelebet kapatmadık. Büyükşehir ge-
rekli önlemleri aldığı takdirde yolu tekrar açarız” dedi. Karayolları bunu sıkça yapmaya başladı. 
Bundan 1,5 yıl önce de Yeni Girne Caddesi Örnekköy bağlantı yolu güvenlik gerekçesiyle 
bariyerle kapatılmış, İBB bu konuda UKOME kararı ve karayollarını oluru olduğunu belirterek 
dava açmıştı. Ancak şimdilik iki yol da kapalı.


